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Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

De heer Harry van de Ven, voorzitter 
De heren Johan Swaans (VVD), Mark van Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Bert 
Schellekens (Lijst Riel-Goirle), Arnoud Strijbis (CDA) en Antoon van Baal 
(PvdA)  
Burgemeester Machteld Rijsdorp 
Wethouder Theo van der Heijden 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg) 

 
Deze vergadering kunt u beluisteren op : https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-
zaken/2015/13-januari/19:30 
 
1.  Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering.  
 
 
2.  Raadsvoorstel financiële verordening 2015 
 Standpunten fracties: 
VVD Heeft de verordening kritisch bekeken. Aan de opmerkingen is aandacht besteed in het 

audit-comité. Vindt het jammer dat bepalingen uit het model niet in deze verordening zijn 
opgenomen. Vindt het ook jammer dat sommige zaken op een andere plaats zijn geregeld.  
In artikel 2.1.1 moet staan dat de raad bij aanvang van een nieuwe raadsperiode een 
programma-indeling voor die betreffende raadsperiode vast. 
Artikel 2.6.4 zou moeten vervallen. Want in dit artikel staan zaken twee keer genoemd. 

CDA Is blij dat het audit-comité hierover gesproken heeft. Niet inzichtelijk is welke aanpassingen 
zijn doorgevoerd. Het zou fijn zijn als dat inzichtelijk wordt gemaakt. 
Volgt de opmerkingen van de heer Swaans. 
In artikel 2.4 staat iets over de kaders van de ontwerp begroting. Geeft aan dat de zorg zit 
in de mate van detaillering van de voorjaarsnota. Deze moet op hoofdlijnen zijn, zodat we 
het echt over de kaders kunnen hebben. 

 
Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Van der Heijden zegt toe dat taalkundige wijzigingen nog worden doorgevoerd. 2.6.4. wordt eruit 
gehaald, dit is elders al voldoende verwoord. O.a. in 2.6.5  
Wijzigingen worden in de toekomst aangegeven. 
 
Advies van de commissie: 
Het voorstel wordt nog op een aantal taalkundige aspecten aangepast. Het voorstel wordt doorgeleid als een A-
stuk. 
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3. Raadsvoorstel reserves en voorzieningen 2015 
Standpunten fracties:  
VVD Er zijn veel bestemmingsreserves, maar er verdwijnen er ook een paar.  

Vraagt naar de reserve Turnhoutsebaan naar de Algemene Reserve. Het saldo wat over 
blijft moet voldoende zijn voor de investering die we moeten doen. Mogen wij dit zomaar 
doen in het kader van de overeenkomst met de provincie? 

CDA Er wordt voorgesteld om drie nieuwe reserves in te stellen. Waarom is dat nodig? Snapt de 
5% rente op de Turnhoutsebaan niet. 

SP Geeft aan dat men zich kan vinden in het voorstel. Vragen over de bestemmingsreserve 
Cultureel Centrum.  

 
Advies van de commissie: 
Het voorstel wordt als een A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
 
4.  Brief commissie Kunst en Cultuur 
De brief wordt besproken. 
De voorzitter concludeert dat er een aantal toezeggingen is gedaan, waarvan wij hopen dat het leidt tot herstel 
van vertrouwen tussen de commissie kunst en cultuur en het college. Alle partijen waren het er over eens 
waren, dat het verloop van de procedure niet de schoonheidsprijs verdiende. Het heeft met name geschort aan 
de communicatie tussen wethouder en commissie, naar college en naar de raad. 
De verordening is misschien niet meer van deze tijd en zou dus herzien moeten worden.  
Toegezegd is dat in mei - juni een aangepaste verordening naar de raad komt. 
Er komt nog een stuk naar de raad over het onttrekken van het betreffende krediet. 
 
5.  Intergemeentelijke samenwerking (vast bespreekpunt - raadsbesluit 30 oktober 2012) 
Het traject van de werkgroep uit de raden loopt. De heer Van Oosterwijk geeft aan dat de Goirlese leden van de 
werkgroep voor de bijeenkomst volgende week nog een voorbespreking hebben. De andere fracties worden van 
harte uitgenodigd om hun bevindingen aan de deelnemende raadsleden te sturen. 
De burgemeester geeft aan dat er ambtelijk overleg is geweest bij de provincie over dit traject. De provincie 
stelt geld beschikbaar voor Veerkrachtig Bestuur. Er wordt gekeken of er ruimte voor een subsidie is voor zaken 
rond dit traject. 
 
6. Verslag commissie vergadering van donderdag 20 november 2014 
De heer Strijbis merkt op dat de naam mevrouw Strijbos in het verslag ook "Strijbis" is genoemd. Vraagt dit aan 
te passen.  
Het verslag wordt vastgesteld en de toezeggingenlijst wordt doorgenomen. 
 
7. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders  
Wethouder Van der Heijden geeft aan dat de waarderingskamer in een brief heeft laten weten dat wij onze Woz 
aanslagen mogen opleggen. De waarderingskamer complimenteert ons met de wijze waarop we de Wet WOZ 
uitvoeren. 
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Economische zaken heeft een project neergelegd "experiment aangename aanloopstraten". Goirle hoort bij de 
19 pilot gemeenten. Daarbij wordt naar de Tilburgseweg gekeken. 
 
 
8. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
De heer Schellekens stelt vragen over vuurwerk. (Zie bijlage) 
De heer Strijbis voegt hier 2 vragen aan toe. Wat zijn de totale kosten van de schades aan gemeentelijke 
voorzieningen? Waarom waren de gewone prullenbakken allemaal wel dichtgemaakt en de hondenbakken niet? 
 
Burgemeester Rijsdorp antwoordt dat voor besteding van het aantal uren aan vuurwerk bestrijding na de brand 
bij Den Bongerd een vuurwerkproject is gestart. Er zijn veel uren besteed aan preventie, door Mainframe, 
onderwijs, communicatie. In repressieve zin zijn er dit jaar op 31 december tot 18.00 uur uren door de BOA's 
ingezet. De politie heeft overal extra ingezet. De handhavers van de afdeling VVH hebben ook inzet gepleegd. 
De afdeling R&B heeft uren besteed aan het dichtmaken van de bakken. Toegezegd wordt gegeven dat navraag 
wordt gedaan naar het dichtmaken van de hondenbakken.  
De brandweer Riel is uitgerukt voor een aantal coniferen aan de Turnhoutsebaan. Verder is er geen 
brandmelding geweest.  Een totaaltelling van de uren is op dit moment niet te maken. 
Het is lastig om het aantal meldingen in kaart te brengen. Er zijn geen verbalen uitgedeeld. 
De evaluatie moet nog plaatsvinden.  
Er is tot nu toe niet over een georganiseerd vuurwerk gesproken. De vraag is dan o.a wie dat gaat betalen. Dat 
geldt ook voor de controles, want die moeten door blijven gaan. 
De vuurwerkvrije zones gaan wij mogelijk het komende jaar uitbreiden. Oa bij het verpleeghuis en ouderen 
woningen. 
 
9. Stukken ter kennisname 
Er zijn geen opmerkingen. 
 
10. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  23.30 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
12 februari 2015, 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Vragen Lijst Riel Goirle  

 
 
Geacht college, 
 
De Lijst Riel Goirle constateert dat de maatschappelijke discussie over een verdere beperking van of een verbod op 
consumentenvuurwerk de afgelopen jaren enorm is toegenomen. Ook de hieraan gerelateerde schade aan het 
maatschappelijk vastgoed is groot, met als dieptepunt voor onze gemeente de brand op basisschool Den Bongerd in 
2008. Maar ook voor beroepsgroepen welke onze veiligheid dienen te waarborgen zoals de politie, brandweer en 
ambulancepersoneel zijn de nadelen en risico’s enorm. 
 
Onder andere hierom kon uw toezegging in de raadsvergadering van 9 december jongstleden om ‘vuurwerk vrije 
zones’ in de omgeving van winkelcentra, bejaarden- en verzorgingshuizen en natuur- /stiltegebieden in te stellen met 
de daarbij horende handhaving rekenen op onze steun. 
Na aanleiding van het bovenstaande hebben wij de volgende vragen: 
 
1) Kunt u aangeven hoeveel uren er in de gemeente Goirle zijn ingezet ten behoeve van het naleven van het 

vuurwerkbesluit?  
2) Kunt u refererend aan de vorige vragen aangeven wat deze inzet de gemeente Goirle heeft gekost? 
3) Kunt u aangeven hoeveel meldingen van schade en overlast er zijn gemeld als gevolg van vuurwerk en de daarbij 

samenhangende overlast in de gemeente Goirle? 
4) Kunt u aangeven hoeveel personen het vuurwerkbesluit in de gemeente Goirle hebben overtreden? 
5) Kunt u, refererend aan de vorige vragen aangeven hoe dit zich verhoudt tot de ingestelde vuurwerkvrije zones? 
6) Bent u bereid tot het instellen van een onderzoek naar de overlast, waarbij er ook in beeld gebracht wordt wat 

de consequenties zouden zijn als we in de gemeente Goirle overgaan tot het afsteken van georganiseerd 
vuurwerk op één of meerdere plekken? 

 
Namens Lijst Riel Goirle, 
 
Bert Schellekens, 
fractievoorzitter 
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Toezeggingenlijst Commissie AZ 
Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningdatum 
Wijze afdoening 

13 januari 
2015 

Financiële verordening: Taalkundige 
wijzigingen nog worden doorgevoerd. 
O.a. in 2.6.5 
2.6.4. wordt eruit gehaald, dit is elders 
al voldoende verwoord. 

Wethouder Van der 
Heijden 

Bij toezending 
raadsvoorstel 

Is gebeurd. 
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/gemeenteraad/2015/3-
februari/19:30/Raadsvoorstel-financiele-verordening-2015/07-
Financiele-verordening-2015-incl-wijzigingen.pdf 

13 januari 
2015 

Commissie Kunst en Cultuur: De 
aanpassing van de verordening komt 
naar de raad  

Burgemeester Mei-juni 2015 Raadsvoorstel met gewijzigde verordening volgt  - planning is 
onder voorbehoud omdat de wijzigingen eerst met de commissie 
Kunst en Cultuur worden besproken.  

13 januari 
2015 

Vuurwerk: toelichting wordt gegeven 
over het dichtmaken van 
hondenpoepbakken. 

Burgemeester  In de hondenpoepbakken zit een binnenbak. Deze wordt rond de 
jaarwisseling verwijderd om vuurwerkschade te voorkomen. De 
deksel is (nog niet) afsluitbaar, waardoor als hondenbezitters 
hun afvalzakjes in de bak werpen, deze op de grond terecht 
komen. De Diamantgroep heeft hier rond deze tijd extra 
aandacht voor. Gewerkt wordt aan het maken van afsluitbare 
deksels, zoals dat bij de afvalbakken nu al het geval is. 

10 sept. 2014 Bij raadsvoorstel Wet Markt en 
Overheid vraagt de PvdA of er 
verenigingen van buiten de gemeente 
Goirle zijn die gebruik maken van onze 
accommodaties. 

Wethouder Theo 
van der Heijden 

 Bij verslag of via raadsinfo 
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-
Welzijn/2015/10-februari/19:30/Stukken-ter-kennisname/TKN-
04-raadsinformatie-gebruikers-onze-accommodaties-van-buiten-
Goirle.pdf 
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10 sept. 2014 BOA capaciteit in Goirle, Hilvarenbeek 

en Oisterwijk. CDA vraagt een 
overzicht van de capaciteitscijfers te 
verstrekken.  

Burgemeester 
Machteld Rijsdorp 

Begin volgend jaar Hieraan zal aandacht worden besteed bij de evaluatie van 
2014. 
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